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Zapisnik sa 13.  sjednice Izvršnog odbora koja je  održana u  utorak 17.04.2012.    u   
prostorijama Hrvatskog mačevalačkog saveza , Trg  K. Čosića 11,    od  17,00  sati  
 

Prisutni članovi I.O.HMS-a :  Kvesić, Grah,Bičanić,Kovačić 
 
Prisutni putem Skype-aplikacije : Priščan,Živolić,Madžor-Božinović,Munivrana(jedan dio) 
                                                
Odsutni članovi I.O.HMS-a : Bražan,Ljutić,Petričić,Gačeša   
 

Ostali prisutni  :        
 

  

D  N  E  V  N  I      R  E  D 
 

  

  

1. Prihvaćanje Dnevnog reda 
2. Verifikacija   zapisnika sa  12. sjednice I. O. HMS-a 
3. Izvješće o stanju i promjenama na žiro računu  - Marolt 
4. Izvješće o učinjenom od posljednje sjednice - Marolt 
5. Izvješće Mediteransko prvenstvo Poreč 2012 – Marolt 
6. Izvješće Europsko jun/kad prvenstvo Poreč 2012 - Marolt 
7. Izvješće Mediteransko i Europsko jun/kad prvenstvo – Kovačić 
8. Izvješće o reprezentaciji 2011 godine - Kovačić 
9. Završni račun 2011 - Marolt 

10. Određivanje delegata za natjecanja   
11. Ostalo 

 
 
 

Zapisnik: 
 
ad1. Dnevni red prihvaćen uz dopunu pod Ostalo 
         - Zamolba MK Split  
 
ad2. Verificiran Zapisnik 12. sjednice bez primjedbi 
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ad3. Bez primjedbi prihvaćeno Izvješće o stanju žiro-računa i promjene 
ad4. Izvješće o učinjenom od posljednje sjednice prihvaćeno bez primjedbi 
 
ad5. Prihvaćeno Financijsko izvješće Memorijal V. Mažuranić  2012  
 
ad6. Prihvaćeno Financijsko izvješće Mediteransko prvenstvo 2012  
 
ad7.  Prihvaćeno Financijsko izvješće Europsko juniorsko/kadetsko prvenstvo 2012 , a u   raspravi 

o organiziranju natjecanja istaknuto je da bi bilo dobro proširiti ekipu koja se bavi 
organizacijama i da je možda vrijeme za predah, jer nas ovakav tempo organiziranja 
međunarodnih natjecanja iscrpljuje, a nemamo dovoljno ljudskih resursa koji bi mogli 
uspješno raditi na tako zahtjevnim projektima. 

 
ad8. Prihvaćena su Izvješća Izbornika o pripremama i nastupima naših natjecatelja na    

Mediteranskom   i Europskom juniorsko/kadetskom prvenstvu, a Izbornik se posebno 
zahvalio na  dobroj suradnji   svim trenerima,klubovima i MSZ-u koji su sudjelovali u tim 
projektima što radom što dozvolom da njihovi zaposlenici sudjeluju . 

          U raspravi je istaknuto da su rezultati obzirom na uloženo trebali biti bolji, a pogotovu ako ih 
usporedimo sa 2003 godinom. Jednako tako istaknuto je da sportska disciplina nije bila na 
potrebnoj razini, da treneri koji su vodili,a napose voditelj delegacije nisu bili na visini 
zadatka te da je zbog toga došlo do disciplinskih prekršaja koji su rezultirali i slanjem 
kadetske muške ekipe kući prije završetka natjecanja. Očekuje se provođenje disciplinskih 
sankcija iako je istaknuto da su prekršaji posljedica i neodgovarajuće kontrole odgovornih. 

          Potrebno je analizirati čitav projekt i bolje se organizirati za buduće projekte. 
 
ad9.  Prihvaćeno je završno Izvješće Izbornika za 2012 godinu, a u raspravi je istaknuto da smo 

najveći dio sredstava sportskog programa HOO-a za 2011 i dobar dio za 2012 utrošili na 
financiranje Bojana Jovanovića u njegovim nastojanjima da se plasira na Olimpijadu 2012 . 

          Koliko smo u tome uspjeli vidjeti će se 21.04.2012. u Bratislavi kamo putuju Jovanović i trener 
Limov na Olimpijske kvalifikacije. 

          Predsjednik Kvesić je istaknuo da nakon više modela rada sa reprezentacijama( 2 Izbornika, 
         4 Izbornika 1 Izbornik) koje smo imali do sada još uvijek nemamo dobro razrađen model 

rukovođenja reprezentacijom. Predložio je da se nakon Skupštine organizira šira rasprava o 
stručnom vođenju i radu sa reprezentacijom budući da svi ovi do sada primijenjeni modeli 
nisu dali zadovoljavajuće rezultate. 

          Među našim trenerima ,poglavito u Zagrebu vlada jedno ozbiljno nejedinstvo,podmetanja, 
rekla-kazala ocjenjivanje, a sve to se odražava i na sportske rezultate sportaša te njihovu 
disciplinu. Moramo prestati biti salonski i rekreativni sport jer svrha našeg postojanja je sport 
u svim  njegovim vidovima, a cilj imati  predstavnike na Olimpijadama. 

          Radom,entuzijazmom i uz male financijske poticaje ostali „mali sportovi“ uspjeli su se 
uzdignuti iznad prosjeka , a mi još uvijek težimo ka tome iako ukupno gledajući svi naši 
dijelovi su napredovali samo sportski dio nije dovoljno što je zabrinjavajuće, a i 
profesionalno od Splita do Poreča radi više trenera nego ikad. 

          Svi mi se moramo preispitati jer i u meni je možda problem,možda ne vidim dovoljno dobro 
što i kako dalje da postignemo sportski rezultat. 

         Mislim da kadete ne treba sankcionirati zbog nediscipline na Europskom prvenstvu   
dovoljno je da smo ih poslali kućama. 

          U raspravi je g. Bičanić istaknuo da moramo prestati biti socijalni sport u kojem će sve drugo 
(klavir,jezik,tenis i td) biti važnije od mačevanja  te da je najveća briga za razvoj sporta na 
klubovima , a ne na krovnoj organizaciji koja se treba baviti vrhunskim dijelom sporta i 
organizacijom mačevanja na državnoj razini. 

         Naš sistem treba promjene jer je preskup za ono što daje i novci zadnjih  20-tak godina bačeni 
su u bunar. Potrebno je sankcionirati kadete jer njihovo ponašanje na EP je recidiv i ne treba 
pred tim zatvarati oči nego kao primjer drugima kazniti prema  Pravilniku. 
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          Martina Grah istaknula je da treba podvući crtu i reorganizirati rad poglavito u klubovima 
te sve one koji koče,gostuju u programima udaljiti ili za njih organizirati prikladne programe, 
a pravim sportašima ma koliko malo ih bilo omogućiti razvoj i ozbiljan rad. 

          Sve naše djelatnosti u klubovima trebalo bi svesti u okvire pravila , ali to  nije tako 
jednostavno i izazvalo bi ozbiljne potrese te otežalo rad. 

         Do sada za neostvarene rezultate nikada nije  bilo pravih sankcija i vrijeme je da se loši 
rezultati počnu sankcionirati kako u klubovima tako i na razini HMS-a.  

          Stipe Mađor (skype) smatra da su pripreme i sudjelovanje mačevaoca iz Splita sa medaljom 
na Mediteranskom prvenstvu i ulaskom u 32 na Europskom rezultati koji su vrhunac 
trenutačnih mogućnosti zbog pomanjkanja nastupa sportaša na međunarodnim natjecanjima 
što se odražava njihovim porazima u situacijama kada bi iskustvo u završnicama trebalo biti 
pomoći.  

 
ad10.  Prihvaćeno je Izvješće i Završni račun za 2011 godinu.  

 
ad11.  Za delegata na Pojedinačnom prvenstvu R. Hrvatske u Karlovcu određen je Z. Besedeš 
 
ad12.  Ostalo 

� Donesen je odluka da se MK Split odobrava slijedeće: 
 

a. Posudba potrebne opreme, a koju će preuzeti nakon završenog Pojedinačnog 
prvenstva u Karlovcu 

b. Sudjelovanje u sufinanciranju troškova doping kontrole prema mogućnostima 
HMS-a 

 
� Izbornik i član I.O.HMS.-a g. Sanjin Kovačić , a zbog obveza na svojem 

radnom mjestu najavio  je ostavke na sve dužnosti koje će i pismeno dostaviti . 
 
 
Sjednica završila u 19,00 sati 
 
 
 

Zapisničar:                                                                                                     Predsjednik HMS 
Reno Marolt                                                                                                   Željko Kvesić prof. 

 

                                                                  


